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Marki pod wzgledem migracji notujajedenz najwyZszych wskainik6ww Polsce, Oznaczato, ze
w naszym miesciepowstaj~ rejony 0 duze] g~stosci zaludnienia na 1 km", Jednym z takichmiejscjest
okolica ulicyAdamaMickiewicza

Mieszka1icy osiedli orazdom6wjednorodzinnych w tym rejoniemiastato w wiekszosci mlode
matzenstwa postadajace dzieciw wiekuprzedszkolnym oraz szkolnym. Do wspomnianych lokali
mieszkalnych i posesjiprowadzi od stronyulicy Tadeusza Kosciuszki uticaAdamaMickiewicza. Jest
ona naturalnym ciagiem komunikacyjnym w stroneprzystank6w autobusowych, sklep6w itp. Niestety
ulicajest dosycwaskai co gorsze- nie posiada chodnika. W tej sytuae<ji matki z w6zkami dzieciecymi
orazdzieci zmuszone sa do poruszania siepo ulicy. Nat~zenie ruchu na wspomnianej ulicyjest znaezace,
.,by nie powiedziec - duze.

Zdaj~ sobie sprawez trudnosciami zwiazanymi z ograniczeniem terenupod budowe chodnika.
Uwazamjednak, ze istnieje mozliwosc miejscowego wybudowania owegochodnika. W miare
mozliwosci po jednej lub drugiej stronieulicy.

W zwiazkuz zaistniala sytuacja zwracam si~ do Pana Burmistrza z pytaniami. Dlaczego do dnia
dzisiejszego na ulicyMickiewicza niezostal wybudowany chodnik? Wjaki spos6bMiasto monitoruje ~
sytuacje? Czy istnieje mozliwosc rozwiazania tego problemu po zakonczeniu prac zwiazanych z budowa
siecikanalizacji? Czyistniejemozliwose znalezienia chociazby doraznego rozwiazania zlej sytuacji
panujllcej na ulicyAdamaMickiewicza?
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